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Gevolggevend aan de wens van Louis Zimmer om bij te dragen tot 
de ontwikkeling van de jeugd en vooral het stimuleren van de 
leergierigheid heeft het Koninklijk Zimmertorencomité Lier vzw 
voor de vijftiende maal besloten om, in nauwe samenwerking met 
de schooldirecties in en rond Lier, een jaarlijkse wedstrijd in te 
richten voor het stimuleren en belonen van verdienstelijke 
leerlingen.

Dit initiatief heeft de bedoeling om meer aandacht te schenken 
aan de activiteiten en resultaten van de opkomende generatie.  
Wij hopen deze doelstelling te realiseren met het inrichten van 
deze wedstrijd die moet gezien worden als een aanmoediging 
voor de leerlingen van de derde graad van het secundair 
onderwijs, en dit voor alle afdelingen.

Patrick d’Haens
voorzitter Zimmertorencomité vzw

in het spoor van Louis Zimmer



Dat Lier heel wat kwaliteiten heeft 
hoeven we u al lang niet meer te 
vertellen...

of het nu op cultureel, artistiek, culinair 
of historisch vlak is, Lier staat altijd op 
de eerste rij.

Geniet volop van onze Lierse 
gastvrijheid...



programma
verwelkoming

door de directie van het Heilig-Hartcollege
te Heist-op-den-Berg

inleiding
door de heer Jan Moons, burgemeester van Heist-op-den-Berg

voorstelling „Zimmerprijzen“
door de heer Patrick d’Haens, voorzitter
Koninklijk Zimmertorencomité Lier vzw

voorstelling van de geselecteerde werken door de laureaten in 
volgorde van presentatie:

insectenhotel

huidora

een onderzoek naar de ervaring van introversie

HHC-wonderteam @100 km-run | Kom op tegen kanker

energieopslag

art deco (de stijl van de jaren 20-30)

Dido & Aeneas (muzikaal intermezzo)

zwarte gaten en donkere materie

automatische telescoop

voeding op basis van insecten

impact van de sociale media

tuinhuis

reect



Educatief pakketEducatief pakketEducatief pakket
Lager Onderwijs | derde graad
Lager Onderwijs | derde graad
Lager Onderwijs | derde graad

volg Charlotte, Matteo, Luca, Jutta en hun vrienden

op een boeiende reis doorheen het Zimmermuseum

en de Zimmertoren...
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proclamatie van de resultaten en prijsuitreiking

uitreiking oorkonden aan de winnende scholen

afsluiting en dankwoord

uitnodiging tot de receptie

met dank aan het bestuur van het Heilig-Hartcollege
te Heist-op-den-Berg

voor de geboden gastvrijheid.

Theoretische en praktische prijzen
Er worden vier prijzen uitgereikt voor theoretische werken en vier prijzen voor 
praktische werken. De inzender bepaalt in welke categorie het ingezonden 
werk meedingt.

BuSO-prijs
Het Zimmertorencomité voorziet een speciale BuSO-prijs voor een project uit 
het BuSO-onderwijs.

Er kunnen tevens drie speciale prijzen worden uitgereikt:

Prijs Louis Zimmer
De jury kan de Prijs Louis Zimmer toekennen aan een laureaat wiens werk het 
dichtst het levenswerk van Louis Zimmer benadert. Op deze wijze wil de jury 
een stimulans geven aan het uitwerken van Louis Zimmer gerelateerde 
onderwerpen.

Humanitaire prijs
De Humanitaire prijs kan door de jury worden toegekend aan een laureaat 
wiens werk op een uitzonderlijke wijze een humanitair onderwerp behandelt 
waarbij “humanitair” ruim wordt geïnterpreteerd.

Prijs Jos d'Haens
Jos d'Haens was voorzitter van het Zimmertorencomité van 2007 tot zijn 
overlijden in 2020. Hij was de bezieler van de renovatie en herinrichting van 
het Zimmermuseum en van de STEM-tentoonstelling in het museum, stichter 
van de Zimmerprijzen en auteur van het boek over het Zimmermuseum. Deze 
prijs kan toegekend worden aan een onderwerp dat op zijn bijzondere interesse 
had kunnen rekenen. Dit kan zowel theoretisch als praktisch zijn.



BuSO De Regenboog

Saffier (klassikaal)

insectenhotel
praktisch werk



Safer-klasSafer-klasSafer-klas

Safer, niet zo maar een klas. Safer is een buitengewone klas.
Safer is een klas met acht unieke leerlingen. Een klas waar we 
samen leren werken, leren en spelen. 
Een klas waar we ons thuis voelen. 
In deze klas zitten wij. Rebecca 19 jaar, Ik ben er graag bij en heb 
vaak veel te vertellen. Illias 14 jaar, ik kom twee dagen naar 
school. Ik ben zot van dino's en reptielen. Muaamar 19 jaar, ik kijk 
altijd uit naar de vakantie in Irak. Iris 17 jaar, ik kleur heel graag. 
Luna 17 jaar, ik kan paardrijden als de beste. Sander 13 jaar, ik 
maak graag iedereen aan het lachen. Bertukan 15 jaar, ik ben de 
dromer van de klas en als laatste Shirley, 13 jaar. Ik zit nog niet 
lang in de klas, maar voel mij er echt thuis.
Onze klas ligt niet op de school, maar op het domein van Iona. 
Een Steiner voorziening , gelegen midden in de prachtige natuur 
van Kessel. 
Met onze klas zijn we graag buiten, gaan we wandelen, spelen we. 
Elke dag maken we een korte wandeling over het domein langs de 
dieren.  Op het domein staat ook een insectenhotel. Er staan ook 
bijenkorven op het domein. 
Dit bracht ons op het idee om tijdens de lessen tuin een eigen 
insectenhotel te maken. Het maken hiervan leerde ons vooral 
samenwerken. Het maakte van onze klas een echte groep. 



BrysBrysBrys JulieJulieJulie

DaphneDaphneDaphne

Wij, Brys Mol, Julie Poussenier en Daphne Van Dromme hebben 
ons middelbaar afgerond aan het Sint-Gummaruscollege in Lier 
met een eindwerk over de huidora. 
De stijging van de energieprijzen is een actueel thema dat bij 
iedereen bekend is en dat trok onze aandacht. Dit riep enkele 
vragen op zoals 'Gaat men minder douchen door de hogere 
prijzen?' en 'Hoe reageert de huid hierop?’

We hebben onderzocht a.d.h.v. een enquête of het douchegedrag 
van leerlingen  tussen 12 en 18 jaar aan het Sint-
Gummaruscollege een verandering vertoonde sinds de 
energiecrisis. Met behulp van deze informatie creëerden we een 
proef om antwoorden te vinden op vragen zoals wat het effect is 
op de huid wanneer je minder vaak doucht. In onze presentatie 
van vanavond vertellen we u onze bevindingen.

We willen na het middelbaar niet allemaal hetzelfde pad 
bewandelen. Daphne gaat biomedische wetenschappen studeren 
aan de KU Leuven.Zij blijft wel binnen de richting van het 
onderwerp van ons eindwerk. Julie heeft haar eigen pad nog niet 
helemaal gekozen. Ze overweegt om architectuur te volgen aan 
de KU Leuven in Gent. Brys daarentegen gooit het over een 
andere boeg en trekt de lmwereld in.



Sint-Gummaruscollege

Daphne Van Dromme, Julie Poussenier
en Brys Mol

huidora
theoretisch werk





zimmertorenzimmertorenzimmertoren
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Kaat & ErzabethaKaat & ErzabethaKaat & Erzabetha

Wij zijn Kaat De Schrijver en Erzabetha Troosters en wij zijn 
afgestudeerd aan de Humane Wetenschappen aan Arthur 
Vanderpoorten in Lier. 
Komend jaar gaat Kaat een bachelor luchtvaart volgen aan de 
hoge school Vives en gaat Erzabetha een bachelor kunst-
wetenschappen volgen aan de KU Leuven.

Voor ons eindwerk kozen we het onderwerp introversie, een 
thema dat de laatste jaren meer aandacht krijgt in de media. 
Bovendien zijn we, volgens de stereotype kenmerken, zelf eerder 
introvert. Dit is niet volledig waar, en daarom wilden we hier ook 
een onderzoek naar doen. 
We wilden de stereotypen rondom introverten aankaarten, zodat 
mensen niet enkel beoordeeld worden op een typisch beeld van 
een introvert. Zo probeerden we ook meer nuance aan te brengen 
in de wereld van introverten.

We zijn zeer vereerd om geselecteerd te zijn voor de Zimmerprijs 
en we kijken ernaar uit om ons eindwerk aan u voor te stellen.



Atheneum Lier
Campus Arthur Vanderpoorten

Kaat De Schrijver en Erzabetha Troosters

een onderzoek naar de ervaring
van introversie

theoretisch werk



Heilig Hart College

Jennifer Meulders en Emma Schyvens

HHC-wonderteam @ 100 km-run
Kom op tegen kanker

praktisch werk



Jennifer en EmmaJennifer en EmmaJennifer en Emma

Wij zijn Jennifer Meulders en Emma Schyvens. 2 leerlingen die net 
afgestudeerd zijn op het Heilig-Hart college in Heist-op-den-Berg.

In ons laatste jaar van de middelbare school hebben we heel hard gewerkt aan 
ons vakoverschrijdend project. Het maakte het allemaal mooier toen we te 
horen kregen dat we dit allemaal konden doen voor Kom op tegen kanker. 
Kanker is namelijk jammer genoeg nog steeds extreem aanwezig. Iedereen 
heeft wel iemand die in hun gedachten op komt als het over deze ziekte gaat. 
Iedereen hoopt dat ze er niet mee in contact komen maar zelfs in België leven er 
1 van de 4 mensen met de diagnose van kanker. 
De meeste mensen denken “Het zal ons wel niet overkomen” maar jammer 
genoeg weet je dit nooit. 

Ook wij hebben net zoals velen in onze omgeving met deze ziekte te maken 
gehad en hebben ook onze dierbaren moeten afgeven.
Jennifer heeft haar eigen mama nog maar kortgeleden moeten afgeven aan 
kanker. Dit is een zeer moeilijke periode geweest voor haar. Daardoor wouden 
we zeker aan dit project beginnen. Vooral voor de mama van Jennifer. Maar ook 
zeker voor al de andere mensen die hopelijk nog wel geholpen kunnen worden.

Ons doel was om deel te kunnen nemen aan de 100km run voor Kom op tegen 
kanker. Meedoen lijkt heel simpel maar niets is minder waar.  
We moesten meteen veel regelen want om te mogen deelnemen hadden we 
2.500 euro nodig. Dit bedrag komt er natuurlijk niet vanzelf. 
We hebben meteen contact opgenomen met de bank en de directeur van de 
school. Hij vond het doel prachtig en stond er helemaal achter. 

Na zijn toestemming hebben we diezelfde week al bonnetjes verkocht op onze 
school voor een donut verkoop. Deze vond een paar dagen later plaats en was 
een groot succes. Later hebben we ook chocolade aan huis verkocht en vele vrije 
giften ontvangen waardoor we maar liefs twee teams konden inschrijven voor de 
100 km run. 
Dit hadden we nooit verwacht maar we waren ontzettend trots en dankbaar.
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Ward Loyens en Ferre De CordtWard Loyens en Ferre De CordtWard Loyens en Ferre De Cordt

Wij zijn Ward Loyens en Ferre De Cordt, beide 18 jaar, en wij zijn 
twee 6de jaar studenten aan het Githo Nijlen in de richting 
Industriële Wetenschappen. Aan het begin van het schooljaar 
werd ons opgelegd een geïntegreerde proef te schrijven. Wij 
vonden het onderwerp “energieopslag” een interessant 
onderwerp om te onderzoeken en ons in te verdiepen. We streven 
steeds meer naar het gebruik van volledig groene energie, maar 
dit kan niet zonder het opslaan van energie aangezien we niet 
kunnen kiezen wanneer we die groene energie produceren, wat 
wel het geval is indien we fossiele brandstoffen gebruiken. De 
energietransitie van fossiele brandstoffen naar groene energie 
gaat energieopslag enkel nog maar belangrijker maken in de 
toekomst. Als onze samenleving volledig zou willen leven op 
groene energie is opslag van die energie gewoonweg noodzakelijk.

Ferre zal in september starten met Ingenieurswetenschappen en 
Ward zal starten met Industriële Wetenschappen, beide aan de 
KU Leuven. 



githo Nijlen

Ferre De Cordt en Ward Loyens

energieopslag
theoretisch werk

ASO-TSO-BSO
ASO-TSO-BSO
ASO-TSO-BSO
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MSV-Lier | de Populier

Ilona Vanlaer

art-deco (de stijl van de jaren 20-30)
theoretisch werk



Ilona VanlaerIlona VanlaerIlona Vanlaer

Ik ben Ilona Vanlaer. Vanaf het 3de middelbaar ben ik bewust 
overgestapt van ASO naar BSO. Ik wilde namelijk meer met mijn 
handen werken en koos daarom voor de richting Duurzaam 
Wonen op de Steinerschool in Lier. In de laatste graad volgde ik 
daar Schilderen & Decoratie. Afgelopen schooljaar heb ik dan het 
7de jaar op die school afgemaakt en behaalde daarmee ook mijn 
diploma secundair onderwijs.
De bedoeling was dat mijn eindwerk iets te maken had met de 
richting die ik volgde. Daarom ben ik een onderwerp gaan zoeken 
binnen interieurstijlen. Aangezien ik erg geïnteresseerd ben in de 
interieurstijl van de jaren 20 en 30 van vorige eeuw heb ik als 
onderwerp voor Art Deco gekozen. Op deze manier kon ik mij 
verdiepen in deze stijl en groeide mijn interesse nog meer.
Wat mijn toekomst betreft wil ik heel graag mijn vleugels 
spreiden en piloot worden bij Defensie. Daarom volg ik dit 
schooljaar een 7de jaar ASO, speciek bedoeld om mijn wiskunde 
en fysica bij te spijkeren, zodat ik met veel enthousiasme kan 
deelnemen aan de selectieproeven van de Koninklijke Militaire 
School.
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museummuseummuseum







zimmertoren
comité vzw

Heilig Hart van Maria
Berlaar

Josefien Mertens

muzikaal intermezzo | Dido & Aeneas



Linde, Jef en TibeLinde, Jef en TibeLinde, Jef en Tibe

Wij zijn Linde, Jef en Tibe. We zijn afgestudeerd aan het Githo in 
Nijlen; Linde en Jef in Wetenschappen Wiskunde en Tibe in 
Industriële Wetenschappen. Linde studeert architectuur verder 
aan de Universiteit Hasselt, Jef biomedische wetenschappen aan 
de Koninklijke Universiteit Leuven en Tibe fysica aan de 
Universiteit Antwerpen.
We waren vroeger altijd al gefascineerd door wat er rondom ons 
gebeurt. Waarom vallen we naar beneden? Waarom ziet onze 
hemel blauw? Hoe ontstaat regen? Vragen die al zijn onderzocht, 
en waarvan we de antwoorden kennen. Al snel komen we echter 
op verschijnselen die we nog niet volledig kunnen verklaren. Een 
voorbeeld hiervan is een zwart gat, een object met zo'n sterke 
zwaartekracht dat niets eraan kan ontsnappen, zelfs licht niet. 
Ondanks nog niet alles, is er toch al veel geweten over zwarte 
gaten. Er zijn ook verschijnselen waar dit niet het geval is, zoals 
bij donkere materie. Materie die overal aanwezig is in het 
universum, maar waarvan voorlopig nog niemand weet waaruit 
het bestaat. 
Over deze twee verschijnselen, omwille van het feit dat ze zo 
extreem en onbekend zijn, hebben wij vol fascinatie ons werk 
geschreven.



githo Nijlen

Tibe Yperman, Linde Van Looy
en Jef Haouari

zwarte gaten en donkere materie
theoretisch werk

ASO-TSO-BSO
ASO-TSO-BSO
ASO-TSO-BSO



GTI Duffel

Lars Jacobs

automatische telescoop
praktisch werk



Lars JacobsLars JacobsLars Jacobs

Mijn naam is Lars Jacobs, ik ben 18 jaar en ik heb op school 
gezeten in gtiDUFFEL, waar ik de richting ELEKTRO-
MECHANICA volgde en in het kader van mijn GiP, een GoTo 
telescoop heb gebouwd. 

Het doel was om de telescoop automatisch naar sterren te laten 
bewegen en terug op zijn beginpositie te krijgen. Ik heb voor dit 
eindwerk gekozen omdat ik al van kindsbeen af gepassioneerd 
ben door sterrenkunde en het observeren van hemellichamen. 

Het programmeren van het eindwerk vond ik erg boeiend, dit 
heeft me geholpen in mijn beslissing om komend jaar toegepaste 
informatica te studeren.
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Nette NotelteirsNette NotelteirsNette Notelteirs

Ik ben Nette Notelteirs. Ik ben 17 jaar oud en ben net 
afgestudeerd aan Sint-Aloysius te Lier. In de laatste 2 jaar van het 
middelbaar onderwijs heb ik chemie gestudeerd. Volgend jaar ga 
ik toegepaste psychologie studeren aan Thomas More in 
Antwerpen. Ik heb mijn GIP geschreven over voeding op basis van 
insecten. Deze GIP gaat over de stage die ik heb gelopen bij 
Thomas More in Geel. Het onderzoek van mijn GIP maakt deel 
uit van het ProFuNu-project, waar men de impact van 
verwerkingsstappen van alternatieve eiwitbronnen op hun 
nutritionele en techno-functionele kwaliteit, oxidatieve 
stabiliteit en hun gezondheidseffect onderzoekt. Dit is een 
onderzoeksproject waaraan meerdere universiteiten, 
hogescholen, maar ook Flanders' FOOD, het innovatieplatform 
voor de Vlaamse agrovoedingsindustrie, werken. Het onderzoek 
waaraan ik meewerkte gaat meer speciek over het verschil 
tussen blancheren en invriezen bij de zwarte soldaatvlieg. Ik ben 
blij dat ik heb mogen meewerken aan dit uitdagend en innovatief 
onderzoeksproject en vond het jn om in een onderzoekslabo 
ervaring te mogen opdoen.



Sint-Aloysiusinstituut (SAL)

Nette Notelteirs

voeding op basis van insecten

praktisch werk



MSV-Lier | de Populier

Roos Scheers

impact van de sociale media

theoretisch werk



Roos ScheersRoos ScheersRoos Scheers

Hallo allemaal! Mijn naam is Roos Scheers en ik ben 18 jaar. 
In 2023 ben ik afgestudeerd aan de Steinerschool De Populier, en ik sta nu 
aan het begin van een nieuw hoofdstuk waar ik ga verder studeren aan AP 
hogeschool in de richting biomedische laboratorium technieken. 
Mijn werk gaat over het effect van sociale media op jongeren. Sociale 
media heeft een enorme impact op ons dagelijks leven daarom is belangrijk 
dat we begrijpen hoe het een invloed kan hebben op onze mentale 
gezondheid, relaties en zelfbeeld. Daarom wil ik met jullie delen wat ik heb 
ontdekt in mijn onderzoek naar dit onderwerp en waarom het van belang is 
om hierover na te denken.
De invloed van sociale media op jongeren is een actueel en belangrijk 
onderwerp in onze huidige (digitale) samenleving. Jongeren zijn de 
grootste gebruikers van sociale media en deze platforms spelen een 
cruciale rol in hun sociale connecties en het vormen van hun zelfbeeld. 
Maar hoe beïnvloedt dit nu hun emotionele welzijn, hun mentale 
gezondheid en hun sociale vaardigheden? 
De doorslag om voor dit onderwerp te kiezen waren alle negatieve dingen 
die mensen standaard linken aan sociale media. Zo hoor je bijvoorbeeld 
hoe slecht het is voor de mentale gezondheid en hoe verslavend ze kunnen 
zijn, maar is dit nu echt de enige kant van sociale media?
Ik heb dus onderzocht of sociale media inderdaad alleen een negatieve 
invloed heeft op het leven van jongeren, of dat er toch ook positieve punten 
zijn en hoe we de balans kunnen laten doorslaan naar de positieve kant.
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Symphorien PhilippeauSymphorien PhilippeauSymphorien Philippeau

Symphorien Philippeau stroomde in het derde leerjaar 
houtbewerking in  Atheneum Lier in september 2018. Hij liep 
een vlekkeloos parcours en stond vorig schooljaar voor de 
opdracht om een geïntegreerde proef te maken waarin al zijn 
kennis en vaardigheden m.b.t. schrijnwerkerij gebundeld 
werden.

Symphorien ontwierp een tuinhuis van circa 8m x 2m70 uit CLC 
hout, afgewerkt met l ichtgrijze Fortex-planchetten. 
Berekeningen, de technische tekening, de realisatie in de 
schrijnwerkerij en de plaatsing nam hij voor zijn rekening.

Momenteel stoomt Symphorien zich klaar om verder te studeren.

begeleidend leerkracht: Hugo Op de Beeck 



Atheneum Lier
Campus Louis Zimmer

Symphorien Philippeau

tuinhuis

praktisch werk
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Sint-Ursula Instituut

Viki Lauvrys

reect

praktisch werk



Vicky LauvrysVicky LauvrysVicky Lauvrys

Hallo! Ik ben Viki Lauvrys, een studente die al van jongs af aan 
gepassioneerd is met computers en technologie.
Zo kijk ik dan ook vol enthousiasme uit om in september met mijn 
studie Informatica aan UAntwerpen te beginnen. Ik vind het 
geweldig om elke dag weer nieuwe dingen bij te leren, zelfs 
tijdens vakanties. Daarom ben ik momenteel aan de slag als 
Software Developer bij een ingenieursbureau.
Deze studentenjob geeft me de kans om met ervaren IT'ers en 
ingenieurs uit verschillende delen van België, maar ook andere 
landen, samen te werken.
Daarnaast zet ik me in om kinderen enthousiast te maken voor IT 
bij Codefever, waar kinderen interactieve programmeerlessen 
kunnen volgen. Het is gewoonweg fantastisch om mijn passie met 
anderen te kunnen delen.
Maar wanneer ik toch even niet bezig ben met het verrijken en 
delen van mijn IT-vaardigheden, kun je me vinden op een 
tennisveld. En als ik even helemaal tot rust wil komen, vind je me 
lekker knus in de zetel, bezig met een nieuwe trui te haken.







Wij kijken al uit
naar de inzendingen
van volgend jaar...


